
A 2009/2010-es évben Hallgatói Képvisel ınek jelentkez ık 

 

 

 

Czinkóczki Krisztián 
Energetikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2006 
146 kredit 

 
 
Czinkóczki Krisztián vagyok negyedéves BSC-s energetikai mérnök szakos hallgató. 
2 éve vagyok képviseleti tag. Az elızı évben a Szociális Bizottság vezetése volt fı 
feladatom.  
Szeretem a kihívásokat, legyen az 1100 szociális pályázat elbírálása, vagy akár 
irodatakarítás. 
Fontosnak tartom a csapatmunkát, a pontosságot, a precízséget és a 
megbízhatóságot.  
Szeretnék a most újraalakuló Hallgatói Képviseletben komoly feladatokat vállalni és 
végezni. 
Kérlek, szavazatoddal tisztelj meg engem is! 

 
 
 
 
Császár Levente 
Energetikai mérnök (Bsc) 
Beiratkozás éve: 2008 
33 kredit 

 
 
A legtöbb diplomázott ismerısömtıl gyakran hallottam, hogy nagy hibát követ el, aki 
nem vesz részt az egyetem alatt valamilyen szakkollégiumban, egyetemi 
közösségben. Elsı évben nem mertem egybıl megpróbálni, gondoltam, hogy elıször 
szokom kicsit az "új rendszert", de ez alatt az egy év alatt is azt láttam, hogy akik 
belevágtak, azok sem bánták meg és csupa jó közösségekben sikerült 
elhelyezkedniük és sok új emberrel tudtak megismerkedni. 
  Ezenkívül eddig is volt alkalmam irodában, több emberrel együtt dolgozni és 
hasznos dolognak tartom fejleszteni a közösségi munkához szükséges készségeket, 
mivel ezeket késıbb az ember a munkája során kamatoztathatja. 
  A kérdésre, hogy mivel szeretnék foglalkozni a GHK-n belül, sajnos konkrét választ 
nem tudok adni, mivel nem ismerem annak pontos mőködését. A Szoctám 
Bizottsággal kerültem kapcsolatba a papírok intézésekor. Ezt a munkát például 
szívesen végezném. A honlapon láttam, hogy az ülések alkalmával szükség van egy 
jegyzıkönyvvezetıre, ami szintén szimpatikusan hangzik. 
 



 
 

Csik Tünde 
Gépészmérnök (kifutó képzés) 
Beiratkozás éve: 2003 
287 kredit 

 

 

Csik Tünde vagyok egyetemi gépészmérnök hallgató. (287 kredit) Már három éve 
tagja vagyok a Hallgatói Képviseletnek. Két éve a Rendezvény Bizottság vezetıje 
vagyok, és a Gazdasági Bizottság munkáját is segítettem. Az elmúlt években 
megszerveztem a Gólyabált, Győrőavató bált, Kollégista avatót, Felezıbált, a 
Ballagóestet, segítettem a SLIP2008 – SLIP’09 Gépészkari Napok szervezésében, 
idén pedig (már harmadik éve) ismét a BME Egyetemi Napok gépészkari 
kapcsolattartója voltam, és jelenleg is szervezem a 2009. évi Gólyabált. Az elmúlt 
három évben a Kari Tanács tagjaként is képviseltem a gépész hallgatók érdekeit. 
Már 6. éve vagyok aktív tagja a Senior Gárdának. Munkámat szeretném továbbra is 
folytatni. A bizalmat elıre is köszönöm.  

 
 
 

 
 

Csortán Beáta Zsuzsanna 
Ipari termék- és formatervezı (MSc) 

   Beiratkozás éve: 2009  
   0 kredit 
 
 
Csortán Beáta vagyok, elsıéves MSc-s Ipari terméktervezı mérnök hallgató. BSc-s 
képzésem 4 éve alatt aktív tagja voltam a Senior Gárdának, amelyet már, mint Öreg 
Senior folytatom. Ezen kívül jelenleg is a Terméktervezı Öntevékeny Körben 
tevékenykedem. 2007-ben kerültem be a Hallgatói Képviseletbe, ahol eddig tagja 
voltam a rendezvényszervezéssel, a PR, a szociális, a tanulmányi és a kollégiumi 
ügyek intézésével foglalkozó bizottságoknak. Ezeken kívül a Kari Tanulmányi 
Bizottságban segítettem megoldani a hallgatók tanulmányi és az oktatással 
kapcsolatos problémáit, képviseltem az érdekeiket. A jövıben továbbra is ezekkel a 
feladatokkal szeretnék foglalkozni. Remélem jelentkezésem idén is sikerrel jár.  

 
 
 
 
 

 



 
 
 

Farkas Patrik 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2007 
134 kredit 

 
 
Farkas Patrik vagyok, harmadéves BSc-s gépészmérnök hallgató, eddig 134 kreditet 
teljesítettem. Jelenleg a gépészeti fejlesztı szakirányon tanulok, és a Mőszaki 
Mechanika Tanszéken vagyok demonstrátor.  
Egy éve vagyok a Gépészkari Hallgatói Képviselet tagja. Ez idı alatt több 
bizottságban is tevékenykedtem, legfıképp a Rendezvény, a PR és a Tanulmányi 
Bizottság munkájában vállaltam komolyabb feladatot. Aktívan részt vettem a 
Gólyabál, a BME Nyílt Nap, a Kultúr hét, a Felezıbál és a Győrőavató bál 
megszervezésében és lebonyolításában, de találkozhattatok velem a kollégiumi 
beiratkozásnál és a kollégiumi avatón is. 
Jelenleg a Hallgatói Képviselet irodavezetıje vagyok. 
A továbbiakban is szívesen foglalkoznék az eddig ellátott feladataimmal. Célom az, 
hogy az újraalakuló Hallgatói Képviselet még rugalmasabban, dinamikusabban és 
kreatívan mőködjön. 
Kérlek, szavazatoddal tisztelj meg! 
 
 
 

 
 
Forró Dóra 
Ipari termék- és formatervezı (BSc) 
Beiratkozás éve: 2008 
65 kredit 

 
 
 
Forró Dóra vagyok, 20 éves hallgató. Néhányatokkal már találkozhattunk a 2009-es 
gólyatáborban amelynek szervezésében a Senior Gárda tagjaként én is részt vettem. 
Úgy érzem, a gólyák segítése mellett szeretnék a kar többi tagjáért is tenni, még több 
program szervezésében részt venni, segíteni a kollégiumi elhelyezést illetve 
zökkenımentesebbé tenni az egyetemi életet. A Kármán Tódor kollégium lakójaként 
bármikor könnyen elérhettek kérdéseitekkel, amelyekre szívesen 
válaszolok. Remélem megtiszteltek a bizalmatokkal! 

 

 

 
 
 



 
 
 

 
 
 

 
Gıgh Brigitta 
Ipari termék- és formatervezı (BSc) 
Beiratkozás éve: 2006 
178 kredit 

 
 
 
Gıgh Brigitta vagyok, negyedéves Ipari termék- és formatervezı mérnök szakos 
hallgató (178 kredit). Két éve vagyok tagja a Gépészkari Hallgatói Képviseletnek. Az 
elmúlt évben a GHK Rendezvényszervezı, Gazdasági, és Kollégiumi Bizottságának 
voltam tagja. Többek közt a kollégiumi öntevékeny körökkel foglalkoztam, gazdasági 
ügyeiket intéztem. Ebben a félévben én vagyok a BME Nyílt nap kari delegáltja. 
Emellett részt veszek a mindennapos feladatokban és segítek a hallgatóknak a 
felmerülı problémák megoldásában. A HK mellett a Terméktervezı Öntevékeny 
Körnek is két éve aktív tagja vagyok. 

Hallgatói képviselıként a jövıben is folytatni szeretném munkámat, remélem, idén 
ismét megtiszteltek bizalmatokkal! 

 
 
 
 
 

 

Károly Dóra 
Mechatronikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2008 
64 kredit 

 

 

Károly Dóra vagyok, másodéves Mechatronikai mérnök hallgató BSc képzésen. 
Megbízhatónak, kitartónak és céltudatosnak tartom magam. Az elsı évesek már 
találkozhattatok velem az idei gólyatáborban és láthattátok a nevem a Kátéban is, a 
tördelık között. Elsı sorban tanulmányi ügyekkel foglalkoznék, de a rendezvények 
megszervezésében is szívesen segédkez-nék. Szívesen képviselném az érdekeiket, 
ha bizalmat szavaznátok nekem.  

 
 
 



 
 
Kerekes Eszter 
Épületgépészeti és eljárástechnikai szak (MSc) 
Beiratkozás éve: 2009 
0 kredit 

 
 
 
Kerekes Eszter elsı éves MSc-s gépészmérnök hallgató vagyok, négy éve a 
Gépészmérnöki Kar hallgatója. 2005 óta tagja vagyok a Kármán Tódor Fotókörnek, 
amelynek egy évig vezetıje voltam. Három éve a Senior Gárda aktív tagjaként 
segítem az elsıs hallgatókat. Több rendezvény lebonyolításában segédkeztem pl.: 
Slip, Kármán-nap. A BSc-s tárgyak abszolválása után egy félévet külföldön tanultam.  
Az így szerzett tapasztalataimmal szeretném erısíteni a Hallgatói Képviseletet. A 
Kollégiumi Bizottság tagjaként szeretnék részt venni egy mindenki számára 
igazságos felvételi rendszer kiépítésében, valamint Tanulmányi Bizottságban széles 
látókörömmel, ötleteimmel segítenék áthidalni a BSc- MSc közötti nehézségeket és 
gördülékenyebbé tenni az átállást. 

 
 
 
 
 
 

 
 

Kiss András 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2009 
0 kredit 

 
 
 
Kiss András vagyok, német nyelvő gépészmérnökin vagyok gólya. Szeretnék én is 
tagja lenni egy nagyszerő csapatnak, akik segítik a társaikat, és emellett jókat 
buliznak együtt. 
A gimnáziumot, ahonnan jöttem, városi szinten képviseltem, jó az elıdóképességem, 
kommunikatív és segítıkész vagyok. 
Szervezni is megtanultam az idık során...egy évet voltam kint cserediákként 
Németországban 20078ban, azóta a AFS nemzetközi cserediákprogram alapítvány 
kaposvári körzetének megalapozó tagja vagyok. 
Szívesen segítenék a többi egyetemistának, az ügyeiket intézni, képviselni ıket, 
érdekeiket, a kart és elsimítani ügyes-bajos dolgaikat a tanulmányaikkal 
kapcsolatban. Lényegében bármit szívesen csinálnék, amivel segíteni tudok. 
Remélem, hogy bekerülök, és bizonyíthatok. 
 
 



 
 
Kovács Bence 
Mechatronikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2007 
131 kredit 

 

 
 
 
Kovács Bence vagyok, harmadéves mechatronikai mérnök hallgató. 
Az elmúlt években volt alkalmam megismerni a HK-s tevékenységet kívülrıl. A 
szociális pályázatok, a kollégiumi beköltözések, rendezvények lebonyolítása nem 
egyszerő feladat, ezért úgy gondolom, hogy elkel néhány segítı kéz. A Hallgatói 
Képviseleten belül célom elsısorban  a hallgatók segítése, támogatása, és azon 
belül is  a kisebb szakok, mint a mechatronika és formatervezı szak fokozott 
érdekképviselete.  Legyen szó szociális bizottságról, kollégiumi ügyekrıl, szívesen 
megbirkóznék bármilyen problémával. 
Remélem, hogy megtiszteltek bizalmatokkal, és hasznos tagja leszek a Hallgatói 
Képviseletnek. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Kulcsár Bence László 
Mechatronikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2006 
189 kredit 

 
 
 
 
Kulcsár Bence vagyok, negyedik éve a Gépészmérnöki Kar hallgatója (189 kredit/6 
félév). Két éve kerültem be a Hallgatói Képviseletbe, ahol fıleg a kollégiumi 
öntevékeny körökkel kapcsolatos feladatokat láttam el, illetve a Hallgatói Iroda 
vezetıje voltam. Egy éve az Egyetemi Hallgatói Képviselet tagjaként is képviselem a 
gépészkari hallgatók érdekeit. Tagja vagyok a Tanulmányi Bizottságnak, az 
Ösztöndíj Bizottságnak, a Kari Tanulmányi Bizottságnak és a Kari Tanácsnak. Elsı 
éves korom óta a Senior Gárda aktív tagjaként segítem az elsıéveseket. Szeretném 
ebben a tanévben is folytatni a munkámat, kari és egyetemi szinten egyaránt. 
Remélem idén is megtiszteltek a bizalmatokkal! 

 
 
 



 

 

Kurucz Zoltán 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2009 
0 kredit, akkreditált: 18 kredit 
 

 
Kurucz Zoltán elsıéves gépészmérnök hallgató vagyok. Ez a második diplomám 
lesz, Szegeden ebben az évben végeztem fizika-történelem szakon. Ami a közösségi 
életet illeti, jelenleg próbás vagyok a Számítástechnika Szakkollégiumban. Ha 
megtiszteltek a bizalmatokkal, akkor a Gépészkari Hallgatói Képviseletben eddigi 
egyetemi tapasztalataimat felhasználva rendezvényszervezéssel, tanulmányi és 
oktatási ügyekkel szeretnék foglalkozni. Támogatásotokat elıre is köszönöm. 
 
 
 

Marosi Csaba 
Mechatronikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2006 
193 kredit 

 
 
Marosi Csaba vagyok, 2006 óta a BME Gépészmérnöki Kar hallgatója, 2007 óta a 
Gépészkari Hallgatói Képviselet tagja. 
A tavalyi év során a Tanulmányi Bizottság és az Ösztöndíj Bizottság vezetıje voltam, 
valamint pár apróbb projektben vettem részt (pl.: a kolireg kialakítása). 
Tevékenységem nagy része a TAB és az ÖB vezetésével függött össze, így a Kari 
Tanulmányi Bizottságnak, a Kari Tanácsnak és ennek az Oktatási Bizottságának is a 
tagja voltam. 
A tavaly óta létezı Tanulmányi Bizottságnak igen komoly eredményeket sikerült 
elérni: Tavasszal, és ısszel is indul a legtöbb MSc, így a legjobbaknak nem kell fél 
évet várniuk. Hivatalosan is elfogadásra kerültek az elıtanulmányi követelmények, 
ami a kiszámíthatóság miatt fontos eredmény, valamint a régi rendszerhez képest 
apróbb könnyítéseket, ésszerősítéseket is tartalmaz. A hagyományos képzésben, a 
modult nem választottak helyzete elfogadható módon rendezıdött. 
Az ÖB-ben többek közt a feladatom a hallgatói normatíva elosztásának végrehajtása, 
ami igen felelısségteljes feladata, hiszen ez kb. 100 millió forintot jelent. Komoly 
fejlıdésnek tartom, hogy a Kari BME ösztöndíj pontozási rendszere immár nem 
változik félévrıl félévre, valamint már elsı kifizetéssel utalásra kerül ennek elsı 
részlete. 
A jövıre nézve legfontosabb feladatkén az oktatási területen végzett munka 
folytatását tartom, melyre a GHK-nak is különös figyelmet kell fordítania. Továbbra is 
szeretnék ezen a területen dolgozni, hiszen a Tanulmányi Bizottság ugyan jelentıs 
eredményeket tud felmutatni, viszont a megoldandó feladatok száma ennek a 
többszöröse. 
 
Munkám folytatásához kérem támogató szavazataitokat! 



 
 
 
 

Molnár Szabina 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2008 
50 kredit 

 
 
 
Molnár Szabina vagyok, másodéves Bsc-s gépészmérnök hallgató (50 kredit). 
Tanulmányaimat 2008-ban kezdtem a német nyelvő gépészmérnökképzés keretien 
belül.  Elsıévesként bekerültem a Hallgatói Képviseletbe, ahol a Kollégiumi és 
Szociális Bizottság aktív tagja, ezen kívül a Kari Tanács delegált tagja és 
jegyzıkönyvvezetı voltam. Emellett részt vettem a Slip ’09 szervezésében is. 
Következı évben is szeretném folytatni az említett bizottságokon belüli munkámat és 
hallgatótársaim segítését, ehhez kérném ismételten bizalmatokat. 
 
 
 
 
 
 

 
Nagy Zsófia Zsuzsanna  
Gépészmérnök (kifutó képzés) 
Beiratkozás éve:2003 
281,5 kredit 
 
 

 
Elsıéves korom óta vagyok a HK tagja, azóta megfordultam szinte az összes 
bizottságban, jelenleg a Gazdasági Bizottság vezetıje vagyok, immár 3 éve. Emellett 
a Szociális Bizottságban, a Kollégiumi Bizottságban és a Rendezvény Bizottságban 
vagyok tevékeny tag, de  munkámmal minden téren próbáltam segíteni a hallgatók 
életét. Amennyiben szavazataitokkal megtiszteltek, szeretném eddigi munkámat 
tovább folytatni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
   Pálos Gábor 

Gépészmérnök (kifutó képzés) 
Beiratkozás éve: 2003 
271 kredit 

 
 
 
 
 
Pálos Gábor vagyok, egyetemi gépészmérnök hallgató, polimertechnika és 
orvostechnika szakirányon, 271 teljesített kreditponttal. 5 éve vagyok a hallgatói 
képviselet tagja, számos bizottság vezetıje voltam és 1 évig voltam a hallgatói 
képviselet elnöke. Tapasztalatommal és rutinommal szeretném segíteni továbbra is a 
képviselet zökkenımentes mőködését. Rövid távú célom az, hogy segítsem az új 
hallgatói képviselık beilleszkedését, beillesztését a csapatba. Távlati célom a 
mandátumommal, egy szép, színvonalas Győrőavató Bál megszervezése és 
lebonyolítása. 

 
 
 
 
 
 
 
   Pelczéder Tamás 

Mechatronikai mérnök (BSc)  
Beiratkozás éve: 2006 
88 kredit 

 
 
 
 
 
Korábban már dolgoztam a Hallgatói Képviseletben, elsısorban a Rendezvény 
Bizottságban, ott szeretnék dolgozni ismét. Ezen kívül célom a kollégiumi 
közösségek valamint a hallgatók és a Hallgatói Képviselet közötti kommunikáció 
javítása. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
Rehling Dávid 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2006 
159 kredit 

 
 
 
Hallgatói Képviselıként, felelısségteljes munkát és a hallgatótársaim támogatását 
szeretném folytatni. Egy remek csapatban, erıs kohézió mellett sikerrel 
képviselhetjük az egyetem diákjait, szervezhetünk fergeteges programokat, és ha 
kell, elsimíthatjuk az egyéni problémákat is. Szeretek az embereknek segíteni, kiállni 
mellettük és bátran, nyíltan felelısséget vállalni. A képviseleti területek közül a 
kollégiumi és tanulmányi ügyek, a gazdasági részleg és a szervezés területén 
mozgok otthonosan. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Szabó Balázs 
Mechatronikai mérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2008 
67 kredit 

 

Sziasztok! Szabó Balázs vagyok, egyetemi tanulmányaimat 2008-ban kezdtem 
mechatronikai mérnök alapképzésben (2félév/67kredit). Elızı évben a Szociális 
Bizottság és a Kollégiumi Bizottság munkáját segítettem. A nyár óta, mint póttag 
veszek részt a Gépészkari Hallgatói Képviselet munkájában. Az elkövetkezı 
idıszakban is szeretném a hallgatók képviseletét ellátni ezekben a bizottságokban, 
de szívesen kipróbálnám magam más feladatkörökben is. Bizalmatokat elıre is 
köszönöm. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
Vámi Soma 
Gépészmérnök (BSc) 
Beiratkozás éve: 2008 
60 kredit 

 
 
Szeretnék egy jó csapat tagja lenni, segíteni a kar hallgatóit, és intézni dolgaikat. A 
gépészmérnöki kar fontos része életemnek, ezért vagyok kollégista, és 
tevékenykedem a Senior Gárdában is. Mint Hallgatói Képviselı, a szociális 
támogatásokkal vagy a kollégiumi ügyekkel szeretnék foglalkozni. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Völgyesi Gábor 
Ipari termék- és formatervezı (BSc) 
Beiratkozás éve: 2005 
193 kredit 

 

 

Völgyesi Gábor vagyok, V.éves terméktervezı (Bsc) hallgató 193 teljesített kredittel. 
Két éve segítem a Hallgatói Képviselet munkáját, leginkább a Kollégiumi 
Bizottságban, melyet egy hónapja irányítok. Céljaim között szerepel, hogy mindenki 
megértse az új kollégiumi felvételi rendszer elınyeit és egyszerőségét, ezért a 
következı idıszakban mindent el is fogok követni. Például egy lakógyőlés 
szervezésével is, ahol minden más kollégiumi problémára is választ szeretnénk 
találni az Üzemeltetı és a Kollégiumok Osztály bevonásával. 
Véleményem szerint megbízható, precíz és terhelhetı vagyok. Szeretnék továbbra is 
a Képviselet aktív és dolgozó tagja lenni, ehhez szeretném a Te segítséged és 
szavazatod kérni! 
 
 
 
 
 
 


